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Protokół nr XX.16 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 30 marca 2016 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Szałata otworzył obrady XX sesji  

o godzinie 1410 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych było  

15 radnych (nieobecny był radny Mieczysław Kuryś oraz radny Krzysztof Marzec). 

Przewodniczący Rady stwierdził zatem, że Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Następnie przywitał zaproszonych gości (lista obecności w załączeniu), 

zgromadzonych radnych, Starostę, Sekretarza, Skarbnika, przedstawicieli 

samorządów gminnych, kierowników jednostek oraz wszystkich dyrektorów  

i komendantów.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne sesji:  

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  

3. Ocena funkcjonowania i sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy 

powiatu międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi w 2015 roku”.  

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rzecznika Praw Konsumenta za 2015 

rok.  

5. Informacja o bieżącej działalności wydziału ochrony środowiska starostwa 

powiatowego oraz sprawozdanie z wykonania zadań powiatu związanych  

z ochroną środowiska, leśnictwem i gospodarką wodną w 2015 roku.  

6. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany regulaminu społecznej straży rybackiej (druk nr 6), 

b) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny (druk nr 7), 

c) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2016 r. (druk nr 8), 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2016 – 2026 (druk nr 9), 

e) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 r. (druk nr 10). 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

8. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym.  

9. Przyjęcie protokołu sesji Rady Powiatu z dnia 24 lutego 2016 r.  

10. Sprawy organizacyjne i korespondencja do Rady Powiatu. 

 Nie było żadnych pytań, uwag ani wniosków do tego porządku obrad. 
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Ad 2. 

Głos zabrał radny Zbigniew Smejlis, który wniósł 3 interpelacje.  

Pierwsza dotyczyła ulicy Poznańskiej w Międzyrzeczu. Chodzi o przejście dla 

pieszych, które kończy się na chodniku, a dalej nie ma jak przejść, bo nie ma już 

żadnego chodnika. 

Druga interpelacja dotyczyła drogi do Kęszycy Leśnej, bo tam są dziury i prośba jest 

o wyrównanie tego odcinka.   

Trzecia interpelacja dotyczyła ulicy Świerczewskiego w Międzyrzeczu, bo też są tam 

dziury. 

Następnie radny Smejlis podziękował paniom dyrektor Bujanowskiej i Stacheckiej 

za zorganizowanie charytatywnej zumby, która odbyła się niedawno w ekonomiku.  

Kolejną interpelację złożył radny Grzegorz Mrowicki i dotyczyła ona utworzenia  

w Skwierzynie zamiejscowego wydziału komunikacji. Radny powiedział, że wynika 

ta interpelacja z próśb mieszkańców. Takie zamiejscowe wydziały komunikacji mają 

już miejsce w Barlinku, Witnicy i Kostrzynie nad Odrą.  

Radna Ewa Chwirot również wniosła interpelację, która dotyczyła drogi do 

Krasnego Dłuska, są tam spore ubytki w nawierzchni.  

Więcej interpelacji nie było. 

Następnie głos zabrał pan Leszek Zimny, Wójt Gminy Bledzew. Pan Zimny 

powiedział, że została podjęta w 2010 roku ustawa o transporcie zbiorowym, która 

wchodzi w życie od stycznia 2017 roku. Jedną z wad tej ustawy jest to, że samorządy 

miejskie i gminne nie dostaną refundacji kosztów przejazdu przez mieszkańców. 

Chodzi o refundację typu bilety miesięczne dla uczniów i nauczycieli. Gmina 

Bledzew jest położona pomiędzy miastami. Dojeżdżając do tych miast pasażerowie 

byli zobowiązani do płacenia 100% za przejazd. W dodatku wójt gminy może 

zorganizować transport na terenie swojej gminy, a poza terenem swojej gminy musi 

zawrzeć odpowiednią umowę. Pan Zimny powiedział, że Starosta powinien założyć 

związek międzygminny. Zasugerował, aby powiat bardziej aktywnie włączył się  

w organizację transportu publicznego. Gminy oczywiście sugerują partycypowanie 

w kosztach. Pan Zimny powiedział też, że tu jest problem, bo jego zdaniem powiat 

nie jest zainteresowany współpracą.     
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O godzinie 1425 przybył radny Mieczysław Kuryś. Obecnych było 16 radnych.   

Przewodniczący Rady powiedział, że przedstawiciele gmin uczynili swym 

pełnomocnikiem do rozmów ze Starostą pana Remigiusza Lorenza, Burmistrza 

Międzyrzecza, ale sądzi pan Przewodniczący, że najlepiej byłoby, aby wszyscy 

przedstawiciele usiedli przy jednym wspólnym stole i spróbowali ten problem 

rozwiązać.   

Starosta Grzegorz Gabryelski udzielił odpowiedzi panu Zimnemu. Starosta 

powiedział, że nie ma przeszkód, aby taki związek międzygminny założyć w celu 

realizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie gmin. Na terenie powiatu 

utworzono następujące połączenia: Międzyrzecz – Popowo skrzyżowanie – 

Skwierzyna; Międzyrzecz – Pieski – Templewo – Kleszczewo – Goruńsko – Bledzew; 

Międzyrzecz – Bobowicko – Policko – Pszczew; Międzyrzecz – Skoki – Bukowiec – 

Lutol Suchy – Trzciel; Międzyrzecz – Kalsko – Rokitno – Przytoczna. Są to też 

oczywiście linie powrotne. Starosta dodał, że jest to stanowisko konwentu powiatów 

województwa lubuskiego, żeby nie wchodzić w kompetencje gmin.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby w przerwie umówić się na konkretne 

spotkanie. Następnie udzielił głosu panu Bartłomiejowi Kucharykowi, Wójtowi 

Gminy Przytoczna. Pan Kucharyk powiedział, że zgadza się z tym, iż Starosta 

faktycznie nie musi brać tej odpowiedzialności na siebie. Zaznaczył, że po prostu 

spotkamy się od stycznia następnego roku ze sporym problemem. Nasze dzieci 

dojeżdżające do szkół nie będą mogły skorzystać z ulgi biletowej. Trzeba by było na 

spokojnie usiąść i jeszcze raz wszystko przedyskutować. Podkreślił pan Wójt, że nie 

bronią się gminy przed związkiem celowym, jednak problemów z tym związkiem 

może być sporo. Wiemy już dziś na jakich liniach będzie się ten transport odbywał, 

ale nie ma uregulowanej kwestii finansowania tych przejazdów. Stąd też obecność na 

tej sesji przedstawicieli gmin, aby uzmysłowić skalę problemu. A czasu jest coraz 

mniej i nie możemy się niestety w pewnych kwestiach dogadać.  

Starosta powiedział, że żaden przewoźnik po wszystkich wioskach nie będzie 

jeździł, bo jest to przedsiębiorstwo komercyjne i jeśli samorządy nie dopłacą, to nie 

będzie transportu. Starosta dodał, że zorganizował już w starostwie dwa spotkania 

w sprawie tego transportu zbiorowego. Zostali zaproszeni wójtowie i burmistrzowie, 

ale żadnego wójta ani burmistrza nie było na tych spotkaniach, tylko zostali 

oddelegowani pracownicy, którzy nie mogli podjąć żadnej decyzji.  
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Przewodniczący Rady po raz kolejny zachęcił do tego, aby takie spotkanie się 

odbyło. Zaapelował też do wójtów i burmistrzów, aby na to trzecie już spotkanie 

przybyli osobiście. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję dotyczącą transportu i powiedział  

o wydarzeniach, które miały miejsce w ostatnim czasie. 

Ad 3.       

Głos zabrała pani Halina Pilipczuk, Naczelnik Wydziału Edukacji, Spraw 

Społecznych i Promocji. Pani Naczelnik przedstawiła ocenę funkcjonowania  

i sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy powiatu międzyrzeckiego  

z organizacjami pozarządowymi w 2015 roku”.  

Nie było żadnych pytań ani uwag do tego sprawozdania.   

Pan Włodzimierz Szopinski, Przewodniczący Powiatowej Rady Organizacji 

Pozarządowych podziękował za dobrą współpracę. Powiedział również, że odbyły 

się obchody powstania i działalności PROP, niektórzy uczestniczyli w nich. Była 

możliwość zapoznania się dorobkiem organizacji pozarządowych w powiecie, 

prezentowano też sposób współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego. Pan 

Szopinski zaznaczył, że jest wielką przyjemnością kierować PROP w tym powiecie, 

gdyż ta współpraca jest naprawdę dobra.  

Ad 4.                                 

Pan Marcin Mazurek, Powiatowy Rzecznik Konsumentów szczegółowo  

i dokładnie omówił sprawozdanie z działalności Rzecznika Praw Konsumenta za 

2015 rok. 

 

Nie było żadnych pytań ani uwag do tego sprawozdania.  

 

Ad 5.  

 

Głos zabrał pan Ryszard Kaniecki, Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, który przedstawił informację o bieżącej działalności wydziału ochrony 

środowiska starostwa powiatowego oraz sprawozdanie z wykonania zadań powiatu 

związanych z ochroną środowiska, leśnictwem i gospodarką wodną w 2015 roku.  

 

Przewodniczący Rady zapytał o wysypisko śmieci w Chociszewie, nadeszła 

odpowiedź z urzędu marszałkowskiego, ale jest ona dość zawiła i poprosił pan 

Przewodniczący o skomentowanie tej sprawy, jak to obecnie wygląda?  
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Pan Kaniecki odpowiedział, że prowadzili postępowanie, które zostało już 

zakończone. A te wszystkie decyzje były wydawane przez marszałka województwa, 

więc zupełnie innego organu i my nie możemy słuszności tych decyzji kontrolować, 

weryfikować.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie chodzi o ekspertyzę prawną decyzji 

marszałka, tylko z punktu widzenia społecznego jak to wygląda? Jaka jest w tej 

chwili sytuacja w Chociszewie.  

 

Pan Naczelnik odpowiedział, że nie śledzą tej sprawy na bieżąco, bo to nie były 

nasze decyzje. Był na miejscu wraz z kontrolą WIOŚ, widział jak to wygląda. Cała 

sprawa dzieję się poza nami, bo to nie my te decyzje wydawaliśmy.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie rozumie wypowiedzi, iż nie śledzi pan 

Naczelnik sprawy na bieżąco, skoro jest Naczelnikiem Wydziału Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska i takimi rzeczami należy się interesować. Rada Powiatu 

wystosowała apel w trosce o środowisko naturalne, o warunki życia mieszkańców. 

Poprosił pan Przewodniczący o odpowiedź, czy sytuacja tam się zmieniła, czy wciąż 

nadal są tam składowane odpadki.  

 

Pan Kaniecki odpowiedział, że takiej wiedzy na dzień dzisiejszy nie ma. Z tego co 

wie pan Naczelnik to Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska wystąpił  

o unieważnienie tych decyzji, ale nie wiemy jak wygląda to postępowanie, bo my nie 

jesteśmy stroną, więc nie jesteśmy informowani. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty, aby zobligował wydział do 

zorientowania się w sytuacji, bo wszyscy chcielibyśmy widzieć jak to wygląda. 

 

Radny Zbigniew Smejlis zapytał czy w ciągu minionych dwóch lat były skargi 

dotyczące zakładu produkcji papy w Kęszycy Leśnej i tu w Międzyrzeczu,  

w Swissporu? 

 

Pan Kaniecki odpowiedział, że nie, nie było żadnych skarg. W tamtym roku była 

przeprowadzona kontrola w Kęszycy Leśnej. Wszelkie protokoły z tej i innych 

kontroli są dostępne.  

 

Starosta dopowiedział, że w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne skargi. Cały 

problem polegał jednak na tym, że stosowano nieodpowiednie filtry. Kolejne nasze 

kontrole sprawdzają jakie filtry są stosowane. Jest wszystko bez zarzutu, niestety 

nieodpowiednie jest umiejscowienie tej fabryki papy, ale na to już nie mieliśmy 

żadnego wpływu.  
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Radny Smejlis powiedział, że dziwi go fakt, że  nie ma żadnych skarg, bo ten odór 

jest uciążliwy.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godzinie 1515.  

 

Obrady wznowiono o godzinie 1530. Obecnych było 16 radnych. 

 

Ad 6. 

        

Przewodniczący Rady przeszedł do podjęcia uchwał: 

a) w sprawie zmiany regulaminu społecznej straży rybackiej (druk nr 6) 

 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

regulaminu społecznej straży rybackiej (druk nr 6). Wyniki głosowania: 16 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. W głosowaniu brało 

udział 16 radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XX.99.16. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny (druk nr 7) 

 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny (druk nr 7). Wyniki głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Uchwała została zarejestrowana pod numerem XX.100.16. 

c) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2016 r. (druk nr 8) 

 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2016 r. (druk nr 8). Wyniki głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Uchwała została zarejestrowana pod numerem XX.101.16. 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2016 – 2026 (druk nr 9) 

 

Nie było żadnych pytań ani uwag. 

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2016 – 2026 
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(druk nr 9). Wyniki głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 

„wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 16 radnych. Uchwała została 

zarejestrowana pod numerem XX.102.16. 

e) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 r. (druk nr 10) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2016 r. (druk nr 10). Wyniki głosowania: 16 głosów „za”,  

0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział  

16 radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XX.103.16. 

Ad 7. 

Starosta odpowiedział na interpelacje. Dodał, że na wszystkie udzieli oczywiście 

odpowiedzi na piśmie.  

Odnośnie interpelacji radnego Smejlisa – Starosta wyjaśnił, że ulica Poznańska oraz 

ulica Świerczewskiego nie są drogami powiatowymi, więc zostaną te interpelacje 

przekazane odpowiednim organom. Poprosił również, aby informować 

mieszkańców danych ulic, że te skargi nie dotyczą naszych dróg, więc niech od razu 

kierują skargi do odpowiednich władz, do radnego miejskiego danego okręgu. 

Ponieważ działanie Starosty sprowadza się tylko do tego, że interpelacje zostaną 

przekazane i nawet nie jest w stanie stwierdzić, czy sprawa zostanie załatwiona.  

Co do Kęszycy Leśnej Starosta powiedział, że jest obecny na sali pan Dyrektor ZDP  

i się do tej kwestii ustosunkuje.  

Odnośnie interpelacji radnego Mrowickiego – Starosta powiedział, że zwracano się 

już do Starosty z tą kwestią. Trzeba wiedzieć, że w 2000 roku ustawodawca 

przekazał kompetencje komunikacji do powiatu. W Witnicy nie ma takiego 

zamiejscowego wydziału, natomiast faktycznie w Kostrzynie jest taki zamiejscowy 

wydział komunikacji, ale tylko dlatego, że powiat gorzowski ma tylu mieszkańców, 

że był niewydolny, aby załatwiać wszystkich petentów. Z Kostrzyna do Gorzowa jest 

około 50 km. Ze Skwierzyny do Międzyrzecza jest kilkanaście km. Starosta wyjaśnił 

też, że utworzenie takiego zamiejscowego wydziału jest bardzo kosztowne, bo tu na 

miejscu mamy bezpośrednie połączenie z centralną ewidencją kierowców  

i pojazdów, mamy odpowiednie pomieszczenia, zabezpieczone alarmem i kratami. 

To nie jest tak, że pracownik z Międzyrzecza pojedzie do Skwierzyny przyjmować 

wnioski i wróci do Międzyrzecza. Zdaniem Starosty jest to nieuzasadniona niczym 

prośba, gdyż dojazd ze Skwierzyny trwa kilkanaście minut. W tej chwili wydział 

komunikacji pracuje sprawnie, nie ma kolejek, są okienka przeznaczone dla 

konkretnych gmin, klienci są umawiani na konkretną godzinę.  
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Odnośnie interpelacji radnej Chwirot – Starosta powiedział, że w Krasnym Dłusku 

będzie przebudowa całej tej drogi, jest aktualnie przygotowywana dokumentacja tej 

inwestycji.  

Ad 8.    

Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. W tym czasie odbyło się 5 posiedzeń. 

 

24 lutego Zarząd: zajmował się sprawami budżetowymi; zajmował się sprawami  

z zakresu działalności ZDP oraz sprawami z zakresu gospodarki nieruchomościami;  

wydał postanowienie opiniujące Program ochrony środowiska dla Gminy 

Międzyrzecz na lata 2016-2020 z perspektywą na lata 2021-2024.  

4 marca Zarząd: podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu ofert z zakresu 

realizacji zadań pożytku publicznego w 2016 roku; zajmował się sprawami 

budżetowymi oraz  sprawami z zakresu zagospodarowania i planowania 

przestrzennego. 

15 marca Zarząd: zajmował się bieżącą działalnością szpitala; zajmował się sprawami 

PCPR-u oraz sprawami budżetowymi; zajmował się sprawami ZDP i gospodarki 

nieruchomościami. 

18 marca Zarząd: przyjął uchwałę w sprawie przyznania środków przez PFRON. 

30 marca Zarząd: zajmował się sprawami budżetowymi w tym sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2015 rok; zajmował się sprawami z zakresu działalności 

ZDP; wyraził zgodę w sprawie przygotowania dokumentacji na budowę 

oczyszczalni ścieków przy DPS-ie w Jasieńcu; zajmował się sprawami z zakresu 

gospodarki nieruchomościami.   

Następnie Skarbnik Remigiusz Biłous omówił sprawy budżetowe, które w czasie 

międzysesyjnym na posiedzeniach Zarządu były analizowane. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do sprawozdania Starosty i Skarbnika. 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem poprzedniej sesji z dnia 24 lutego 2016 roku. Zapytał czy są jakieś 

uwagi do tego protokołu. Uwag żadnych nie było, więc Przewodniczący Rady 

stwierdził, że Protokół nr XIX.16 posiedzenia Rady Powiatu Międzyrzeckiego  

z dnia 24 lutego 2016 roku został przyjęty przez Radę bez uwag. 
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Ad 10. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wpłynęła do wiadomości radnych kolejna 

skarga pani K. Skarga zostanie przekazana do właściwego organu, czyli do 

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Nie będziemy tej skargi 

kierować do Komisji Rewizyjnej, bo trzeba by szerokiej wiedzy budowlanej, aby ją 

sprawdzić i skontrolować.  

Radna Beata Kwiatkowska powiedziała, że jej zdaniem powinniśmy się skargą 

zająć. Radna stwierdziła, że z odpowiedzi na skargę wynika, iż to po naszej stronie 

coś szwankuje. Zdaniem radnej Komisja Rewizyjna powinna się sprawą zająć, tym 

bardziej, że jest w trakcie kontroli tego wydziału budownictwa. Radna 

Kwiatkowska powiedziała też, że jest tu mowa o kompetencjach, czyli coś nie tak 

jest po naszej stronie, więc albo chodzi o interpretowanie prawa, albo o brak 

kompetencji. Radna zauważyła też, że byłoby warto problem rozwiązać, gdyż 

sprawa ta ciągnie się od 2012 roku. 

Starosta dodał, że sprawa ta ciągnie się już bardzo długo, bo od około 40 lat. Jednak, 

jeśli Komisja Rewizyjna chciałaby się tym zająć, to nie ma problemu. 

Radna Kwiatkowska powiedziała, że sprawa pani K. nie jest jedynym sygnałem, 

który dochodzi tutaj od mieszkańców powiatu. Jest zarzut opieszałości wydziału, 

szczególnie jeżeli chodzi o firmy budowlane, które działają na terenie naszego 

powiatu, przedłużanie, ale też brak pomocy przy sporządzaniu dokumentacji. 

Niektórzy mówią wprost o braku kompetencji. Jest kontrola zaplanowana i warto by 

było się przyjrzeć dokładnie.    

Starosta zauważył, że kontrola dotyczyć będzie wydziału budownictwa, a skarga jest 

na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, którego organem nadrzędnym 

jest Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego. I my nie możemy tej jednostki 

kontrolować, ani wydawanych przez PINB decyzji.  

Radny Dariusz Orzeszko dodał, że wiele lat temu, gdy był radnym, Komisja 

Rewizyjna zajmowała się skargą pani K. i może warto by było dotrzeć do tamtych 

dokumentów i ustaleń ówczesnej komisji. Czy obecna kontrola wniosłaby coś 

nowego do tej sprawy? Żeby nie robić czegoś, co już było zrobione. 

Starosta zgłosił wniosek o przekazanie tej skargi do Wojewódzkiego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. 
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Rada Powiatu w głosowaniu jawnym ustaliła, że skarga zostanie przekazana do 

rozpatrzenia przez Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Wyniki 

głosowania: 13 głosów „za”, 2 głosy „przeciwne”, 1 głos „wstrzymujący”.  

W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował też o innych pismach, które do Rady wpłynęły 

(dotyczące oddziału pediatrycznego w Świebodzinie, sprawozdania na następną 

sesję). 

Następna sesja odbędzie się 27 kwietnia w siedzibie Straży Pożarnej  

w Międzyrzeczu.  

Przewodniczący Rady przypomniał też o składaniu oświadczeń majątkowych, które 

należy złożyć do końca kwietnia.  

Poinformował też radnych o prośbie o pomoc finansową dla uczniów Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego na wyjazd nad morze.     

Radny Mieczysław Kuryś zapytał o działki w Trzcielu, jak odbywa się ta sprzedaż? 

Jak promujemy te działki? Może warto by było zainwestować w jakieś bannery, tak 

żeby informacja o działkach na sprzedaż dotarła do jak największej ilości 

mieszkańców. Tym bardziej, że znajdują się te działki przy naszej, powiatowej 

drodze i jakieś informacje możemy tam nieodpłatnie umieścić. Starosta powiedział, 

że jest wykaz nieruchomości do sprzedaży, zostanie ogłoszony przetarg. Starosta 

powiedział też, że nic nie szkodzi na przeszkodzie, aby zrobić takie bannery,  

a zainteresowanie działkami już jest.    

Radny Zbigniew Smejlis zaproponował zorganizowanie turnieju siatkówki między 

naszą radą a gminną. Zaproponował również, aby zaprosić do nas pana Wojewodę 

na sesję, żeby spotkać się, porozmawiać. Starosta powiedział, że zaprosił już 

Wojewodę, który obiecał, że przyjedzie, czekamy teraz na to, kiedy ustali termin tych 

odwiedzin.   

Przewodniczący Rady zamknął obrady XX sesji o godzinie 1610.      

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Powiatu   

Iwona Podyma       Jarosław Szałata 


